

8D7N

绝美黄山+千岛湖

杭州 | 屯溪 | 绍兴

无购物 & 无自费

FASCINATING HUANGSHAN & THOUSAND ISLAND LAKE

HANGZHOU | TUNXI | SHAOXING

NO SHOPPING & NO OPTIONAL



CNSHT08_002



飞来石

飞来石位于安徽省黄山风景区平天砭的一块平坦岩石上，为自然风化生成。两大岩石之间的接触面很小，上一石似从天外飞来，故名“飞来石”。

Flying stone

Flying Stone is located in White Clouds Scenic Area in Yellow Mountain. The rock composition of the two above and under stones is exactly the same; their contact area is very small, so that visitors feel that the upper rock like flying down the cliff from the far heaven, so named "Flying Stone".



千岛湖 Thousand Island Lake

符号表示：★含门票；◎游览站点

第1天 吉隆坡 ✕ 杭州 -74公里- 濮院

集合于吉隆坡国际机场，飞往杭州。

★濮院古镇
【北更楼】【翔云观】【淑芳禅园】

古镇内水网密布，保留着“水陆并行、河街相邻、临河筑阁”的江南水乡风貌，除了小桥流水、诗情画意之外，这里还弥漫着独特的艺术气息。

季节限定：

3-4月：樱花，桃花

5月：紫藤花

11-12月：古银杏

12月底：跨年迎新

※季节性安排赏花，视天气情况而定

第2天 濮院 -99公里- 绍兴

★绍兴古城

一座很有文化底蕴的古城，城内保存完整的白墙灰瓦民居建筑，展现着悠久的历史风貌。

★东湖风景区【含绍兴特色乌篷船】

以崖壁、岩洞、石桥、湖面巧妙结合，成为著名园林，是浙江省的三大名湖之一，被称为“湖中之奇”。

第3天 绍兴 -240公里- 千岛湖

★千岛湖风景区【含游船】

千岛湖是国家5A级景区，其湖水在中国江河之中位居优质水之首，为国家一级水体，有着“天下第一水”的美誉。

★黄山尖【含往返缆车】

黄山尖景点位于千岛湖东南湖区珍珠列岛内，主峰海拔266米，是珍珠列岛中最高岛屿。

第4天 千岛湖 -200公里- 徽州 -29公里- 屯溪

★徽州古城

中国保存完好的四大古城之一，八角牌坊、斗山街。

★徽菜博物馆

了解中国八大菜系之徽菜的美食根源，并品尝徽菜风味。

◎屯溪老街

屯溪老街有着流动的“清明上河图”之美称，是中国保存最完整、最具有南宋和明清建筑风格的古街。

特别安排

蔬果独家安排

亲手制作中华毛笔，刻上名字并带回。

第5天 屯溪 -78公里- 黄山

★黄山风景区【含云谷缆车上山 + 环保车】

游览世界文化与自然双重遗产：白鹅岭、石笋缸、始信峰、黑虎松、排云亭、远眺光明顶，飞来石。

第6天 黄山 -63公里- 宏村 -60公里- 屯溪

★黄山风景区【含云谷缆车上山 + 环保车】

观日出奇景 ※视天气情况而定

★宏村

《卧虎藏龙》拍摄地，被誉为“中国画里的乡村”，整体规划布局的古水系牛行村落，将自然景观与人文景观完美融合。

季节限定：

3月中旬：赏桃花

4月：赏油菜花

如团队于11月10日至20日抵达，以下的景点将代替宏村：

★塔川秋色

※季节性安排赏花，视天气情况而定

◎黎阳水街

黄山市中心城区屯溪原来的一个小鎮上的古街，是前两年经过改造，成为4A级的旅游景点，定名为黎阳巷。

第7天 屯溪 ✕ 杭州

★杭黄高铁

全新开通的中国最美高铁，也把原为4小时的车程缩短至2小时。

※客人行李由专车从屯溪酒店送往杭州，无需带上高铁。

★西湖风景区【含游船】

作为中国古典美的指标，西湖的美令人完全着迷：矗立在水岸柳树丛山岭上的宝塔，船只缓缓扬行湖面，教人实在无法抗拒其悠闲之魅。

◎清河坊街

车游钱塘江风光，欣赏六和塔外观

第8天 杭州 ✕ 吉隆坡

早餐后，送往机场搭乘当日航班返回温暖的家。



濮院古镇 Puyuan Ancient Town

DAY 1

Kuala Lumpur ✈ Hangzhou -74km- Puyuan

Assemble at KLIA for flight to Hangzhou.

★ Puyuan Ancient Town

[Beigenglou] [Xiangyunguan] [Shufangcanyuan]

The ancient town boasts a intricate network of waterways, the picturesque bridges and flowing water exude a unique artistic atmosphere.

Seasonal Arrangement:

Mar-Apr: Cherry Blossom, Peach Blossom

May: Wisteria

Nov-Dec: Ginkgo

End of Dec: New Year's Eve

※Above additional itinerary is subject to change based on the weather condition.

DAY 2

Puyuan -99km- ShaoXing

★ Shaoxing Ancient City

It is an ancient city with rich cultural heritage. The well-preserved residential buildings with white walls and gray tiles in the city show its long historical style.

★ East Lake of ShaoXing [Includes Boat Ride]

Shaoxing East Lake is located in the southeast of Shaoxing City. Together with Hangzhou West Lake and Jiaxing South Lake, it is also known as the three famous lakes in Zhejiang.

DAY 3

ShaoXing -240km- Thousand Island Lake

★ Thousand Island Lake Scenic Area [Includes Boat Ride]

Thousand Island Lake is a national 5A-class scenic spot, China first ranking in it premium quality water and known as "the world's first water".

★ Huangshan Island [Includes Cable Car]

Huangshan Island is located at the southeast part, the main peak of 266 meters above sea level which the highest among Pearl Island.



DAY 4

Thousand Island Lake -200km- HuiZhou -29km- TunXi

★ HuiZhou Ancient City

Huizhou Ancient City is one important component of Ancient Huizhou Cultural Scenic Area.

★ HuiCai Museum

Introduction of Anhui Cuisine.

☉ Tunxi Old Street

Tunxi Ancient Street is as beautiful as "Qingming Shanghe Tu", the best persevered old street in China which consists of the Southern Song, Ming and Qing Dynasties architecture.

EXCLUSIVE ARRANGEMENT BY APPLE

DIY Chinese Writing Brush
and engrave name.

DAY 5

Tunxi -78km- HuangShan

★ Huangshan Scenic Area

[Includes Yungu Cable Car + Shuttle bus]

The world's cultural and natural heritage, visit Baie Ling, Shishungang, Shixin Peak, Black Tiger Pin, Dawangsong, Cloud Dispelling Pavilion, sightseeing Bright Summit Peak and Flying Stone.

DAY 6

HuangShan -63km- Hong Village -60km- TunXi

★ Huangshan Scenic Area

[Includes Yungu Cable Car + Shuttle bus]

Enjoy the spectacular sunrise. ※Subject to Weather Condition.

★ Hong Village

Also known as "A village in Chinese painting" for its beautiful green hills and crystal like water. Scenes from "Crouching Tiger, Hidden Dragon" were filmed here.

Seasonal Arrangement:

Mid of March: Peach Blossom

April: Canola Flower

If visitation falls between 10-20 Nov, Hong Village will be replaced to:

★Ta Chuan Maple Leaves

※Above additional itinerary is subject to change based on the weather condition.

☉Liyang Street

Short street in Tunxi full of shops and restaurants. It's a nice place to take a stroll and look around.

DAY 7

Tunxi ✈ HangZhou

★ Hangzhou-Huangshan High-speed Railway

The newly opened China's most beautiful high-speed rail, the journey was shortened to 2 hours for the high-speed rail.

※Luggage is transported by bus from Tunxi Hotel to Hangzhou.

★ West Lake Scenic Area [Included boat ride]

The very definition of classical beauty in China, West Lake is utterly mesmerizing: pagoda-topped hills rise over willow-lined waters as boats drift slowly through a vignette of leisurely charm.

☉Qinghefang Street

Drive Pass Qiantang River & Liu He Pagoda

DAY 8

Hangzhou ✈ Kuala Lumpur

After breakfast, transfer to airport, home sweet home.

行程亮点 HIGHLIGHTS

[体验]

蘋果独家安排手工制作 – DIY中华毛笔 | 中国最美高铁 – 杭黄高铁

[景点]

世界文化与自然双重遗产 – 黄山风景区 | 【卧虎藏龙】拍摄地 – 宏村 | 【天下第一水】的美誉 – 千岛湖风景区

[享受]

中国古典美的景点 – 西湖风景区【含游船】

[品尝]

当地必吃：徽菜风味 | 千岛湖鱼头风味 | 叫花鸡
特色料理：海鲜烤肉火锅自助 | 古镇风味 | 品尝黄酒

[EXPERIENCE] Exclusive Arrangement Do-it-yourself : DIY Chinese Writing Brush | Most Beautiful high-speed rail: Hangzhou-Huangshan High-speed Railway

[ATTRACTIONS] The World's Cultural And Natural Heritage: Huangshan Scenic Area | [A Village In Chinese Painting]: Hong Village | [The World's First Water]: Thousand Island Lake Scenic Area

[ENJOY] The Very Definition Of Classical Beautiful In China: West Lake Scenic Area[Boat Ride]

[GOURMET] Must Try: Anhui Cuisine | Qiandao Lake Fish Head Cuisine | Beggar's Chicken
Special Cuisine: Seafood BBQ & Steamboat Buffet | Ancient Town Cuisine | Try Shaoxing Wine



杭黄高铁 Hangzhou-Huangshan High Speed Railway



DIY中华毛笔 DIY Chinese Writing Brush

餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

※餐标 人民币 | Meal Cost RMB※

天数 DAYS	早餐 BREAKFAST	午餐 LUNCH	晚餐 DINNER	特选酒店 SELECTED HOTELS
1	-	机上用餐 On Board	古镇风味 70 Ancient Town Cuisine	濮院濮锦大酒店 或 同级 Puyuan Pojin Hotel or Similar
2	酒店 Hotel	当地风味 (含品尝黄酒) 60 Local Cuisine (included Try Wine)	绍兴风味 70 Shaoxing Cuisine	绍兴上虞万豪酒店 或 同级 Shaoxing Shangyu Marriott Hotel or Similar
3	酒店 Hotel	当地风味 60 Local Cuisine	千岛湖鱼头风味 70 Qiandao Lake Fish Head Cuisine	千岛湖皇冠假日酒店 或 同级 Crowne Plaza Thousand Island Lake Hotel
4	酒店 Hotel	歙县风味60 Shexian Cuisine	徽菜风味 80 Anhui Cuisine	黄山凯悦嘉轩酒店 或 同级 Huangshan Hyatt Place Hotel or Similar
5	酒店 Hotel	特色当地风味 102 Local Specialty Cuisine	山顶自助餐 180 Buffet	黄山狮林大酒店 或 同级 Huangshan Shilin Hotel or Similar
6	酒店 Hotel	黟县风味 50 Yixian Cuisine	晚餐自理 Own Expenses	黄山凯悦嘉轩酒店 或 同级 Huangshan Hyatt Place Hotel or Similar
7	酒店 Hotel	海鲜烤肉火锅自助餐 80 Seafood BBQ & Steamboat Buffet	叫花鸡 100 Beggar's Chicken	杭州临平皇冠假日酒店 或 同级 Hangzhou Linping Crowne Plaza Hotel or Similar
8	酒店 Hotel	机上用餐 On Board	-	-

Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.
Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

Terms & Conditions:

- Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
 - AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
 - AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
 - Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
 - For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
 - All pictures shown are for illustration purpose only.
- Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn Bhd

China Tours - Additional Terms & Conditions:

- Tours are conducted in Mandarin.
- Triple Room - Third person shall be based on rollaway bed.
- Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
- In-coach Shopping - For your convenience, a variety of local snacks are offered for sale on board the coach. If interested, please place your order with our tour guide.
- Discounted ticket prices only applicable for China local senior citizens.

旅行必备:

护照或签证 – 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。
旅游保险 – 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

条规:

- 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更改, 恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况, 特别是在旅游旺季期间, 蘋果旅遊将保留更改或取消行程的权利。
- 若蘋果旅遊的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
- 每位参与蘋果旅遊团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, 蘋果旅遊一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
- 详情条规, 请参阅单据网页或浏览 <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
- 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

中国团 – 附加条规:

- 所有行程以中文讲解为主。
- 三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。
- 团费仅适用于大马公民, 外国公民则需缴付额外费用。
- 车上购物 – 为了您的方便起见, 车上会有售卖当地小吃。若您有兴趣购买, 请向我们的导游洽询。
- 各景点年龄人士门票优惠仅限中国公民享有。

For Agent Use Only:

Printed Date: DEC 2023